
Protokół Nr 36/22 z Sesji Rady Gminy Tuplice, 

która odbyła się 25 lutego 2022 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad XXXIV Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady  

XXXVI Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący Rady powitał serdecznie wszystkich 

radnych, Panią Wójt, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik, Pana Mecenasa z kancelarii prawnej, 

Panią redaktor Gazety Regionalnej, Panią z obsługi rady i Pana Informatyka. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział  

12 radnych i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja z obrad jest 

dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie internetowej 

gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice wyrażacie 

Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

Ponadto Przewodniczący Rady poprosił o zachowanie szczególnej ostrożności, nie zbliżania 

się do siebie, nie prowadzenia rozmów w kuluarach, a także o używanie maseczki zakrywając 

usta i nos. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił 

do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXXV sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-



Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XXXV Sesji Rady 

Gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się Pani Wójt czy 

chciałaby dodać coś do przedstawionej informacji. 

 

Pani Wójt – omówiła swoją pisemną informację, tj. wymienione spotkania, jakie się odbyły.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał się czy któryś z radnych chce o coś dopytać? 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – zapytał się o modernizację sali 

GOK, tj. czy modernizacja obejmie również elewację budynku i naprawę chodnika przed 

wejściem do budynku, a także zaproponował radnym, aby się zrzucili i zebrane środki 

finansowe przekazali dla uchodźców z Ukrainy – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że 

modernizacja GOKu obejmuje wyłącznie wnętrze sali, nie cały budynek. Natomiast w sprawie 

zbiórki środków finansowych jest to bardzo fajna inicjatywa, ale na chwilę obecną nie znamy 

szczegółów w związku z napływem uchodźców. Sytuacja jest bardzo rozwojowa, na bieżąco 

będziecie Państwo informowani. 

 

Radny Pan Jan Borowski – zapytał się czy gmina i powiat planują w tym roku poprawiać 

chodniki – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że taka decyzja jeszcze nie została podjęta. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformowała radnych, że 10 

marca br. odbędzie się posiedzenie Komisji Społecznej i będzie zbiórka środków finansowych. 

 

W związku z brakiem innych pytań przewodniczący rady gminy zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 5. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a także przedstawił roczne 

sprawozdanie z pracy poszczególnych komisji stałych oraz nieobecności radnych  

w posiedzeniach Rady. Po przedstawieniu sprawozdania Przewodniczący Rady powiedział, że 

radni powinni się wzajemnie szanować. 

Następnie zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 



W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił prowadzącą wspólne 

posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

informacji z prac komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – przedstawiła informację ze wspólnego  

posiedzenia Komisji Finansów i Komisji Społecznej, które odbyło się 22 lutego br. Pisemna 

informacja znajduje się w dokumentacji z przeprowadzonej Sesji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Tuplice przyjętych w II półroczu 202 r. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił sekretarz Panią Weronikę 

Olejniczak-Kasprów o przedstawienie informacji z realizacji uchwał Rady Gminy Tuplice 

przyjętych w II półroczu 2021 r.  

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – przedstawiła radnym powyższą informację. 

Pisemna informacja znajduje się w dokumentacji przeprowadzonej sesji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w II półroczu 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o przedstawienie informacji z przeprowadzonych kontroli w II półroczu 2021 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował, że w II półroczu 

2021 r. zostały przeprowadzone 2 kontrole, a radni zostali poinformowani o ich wynikach. 

Pisemna informacja znajduje się w dokumentacji przeprowadzonej sesji. 

 

Ad 9. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 



przewodniczącego rady i na dzień dzisiejszy wpłynęły 3 interpelacje, na 2 interpelacje zostały 

już udzielone odpowiedzi.  

 

Ad 10. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Tuplice 

środków stanowiących fundusz sołecki w 2023 roku 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały sekretarz Panią Weronikę Olejniczak-

Kasprów. 

 

Sekretarz Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała radnych, że projekt uchwały został 

przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie 

uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała ją pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował radnych, że jego 

zdaniem projekt uchwały nie został omówiony na posiedzeniu komisji, była to tylko krótka 

informacja, że nie będzie funduszu sołeckiego, a nadal nie wiemy co będzie dalej z tym 

funduszem – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że gmina nadal prowadzi działania w 

sołectwach, inwestuje w sołectwa. Obecnie nie ma środków finansowych na ich 

wyodrębnienie w budżecie gminy na fundusz sołecki. Jeżeli gmina chce się rozwijać i robić 

nowe inwestycje to potrzebuje wkładu własnego, a w momencie kiedy byłby wyodrębniony 

fundusz sołecki gmina nie mogłaby startować w konkursach, ponieważ nie miałaby 

zabezpieczonych środków finansowych na wkład własny. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Andrzej Szarlej – wyraził swoje 

stanowisko informując radnych, że gdyby był dalej fundusz sołecki to dalej byłyby robione 

drogi gminne, a bez funduszu sołeckiego tych dróg nie będzie – Pani Wójt odpowiedziała 

radnemu, że drogi są robione bez funduszu sołeckiego i nadal jest za tym, aby nie było 

funduszu sołeckiego.  

 

 



Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poinformował, że w związku z brakiem 

innych pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

PRZECIW (1) 

Andrzej Szarlej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Krawczyk, Zdzisław Nowakowski 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXVI/204/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 25 lutego 2022 roku w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy Tuplice środków stanowiących fundusz sołecki w 2023 roku. 

 

b) w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Kanalizacyjnych na terenie Gminy Tuplice na lata 2022-2024 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Kierownika Referatu ds. Gospodarki 

Komunalnej Pana Krzysztofa Rudziewicza. 

 

Kierownik Referatu ds. Gospodarki Komunalnej Pan Krzysztof Kościukiewicz – 

poinformował, że Komisja Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem 

uchwały, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie, 

zatem wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-

Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXVI/205/22 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 25 lutego 2022 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Rozwoju i 

Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych na terenie Gminy Tuplice na lata 

2022-2024. 

 

c) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej 

Straży Pożarnej z terenu Gminy Tuplice uczestniczących w działaniach ratowniczych, 

akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym organizowanym przez 

Państwową Straż Pożarną lub Gminę Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały sekretarz Panią Weronikę Olejniczak-

Kasprów. 

 

Sekretarz Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała radnych, że projekt uchwały został 

przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie 

uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnoszą o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował, że kwoty 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków OSP jego zdaniem powinny być zwiększone – 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów odpowiedziała radnemu, że w przedstawionym 

projekcie uchwały kwoty są bez zmian, a od tego roku co dwa lata będzie podejmowana 

uchwała przez Radę. 

 



Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poinformował, że decyzja o wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków powinna zostać ustalona na posiedzeniu komisji, gdy 

radni omawiali projekt uchwały, ponieważ od tego są posiedzenia komisji stałych.  

Następnie w związku z brakiem innych pytań Przewodniczący Rady odczytał projekt ww. 

uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-

Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXVI/206/22 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 25 lutego 2022 roku w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Tuplice 

uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu 

pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Tuplice. 

 

d) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie gminy Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały inspektor Panią Annę Mazur. 

 

Inspektor Pani Anna Mazur – poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo został 

przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie 

uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i większością głosów przeszła 

stawka 36 zł od jednego mieszkańca. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 



 Pani Wójt Katarzyna Kromp – poinformowała radnych, że była to burzliwa dyskusja, jeżeli 

gmina ma się rozwijać to nie może ciągle dopłacać do systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Andrzej Szarlej – wyraził swoje 

stanowisko informując radnych, że za podwyżką opłaty będą podjęte odpowiednie kroki  

w kierunki kontroli nieuczciwych mieszkańców i uszczelnienia systemu gospodarki odpadami 

komunalnymi. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poinformował, że w związku z brakiem 

innych pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mirosława Nazaruk, Małgorzata Smyk-Skołozubow 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXVI/207/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 25 lutego 2022 roku w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie gminy 

Tuplice. 

 

e) w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Pana Andrzeja Szarleja. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Andrzej Szarlej – poinformował 

radnych, że projekt uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 



Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały, zatem wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-

Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXVI/208/22 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 25 lutego 2022 roku w sprawie uznania petycji za niezasługującą na 

uwzględnienie. 

 

f) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując 

radnych o wprowadzonych zmianach w budżecie na 2022 rok.  

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisje nie pracowały 

nad projektem uchwały, ale po wysłuchaniu Pani Skarbnik wnosi o przegłosowanie 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – zapytał się kiedy radni otrzymali 

projekt ww. uchwały – skarbnik Pani Aneta Kamińska-Preneta odpowiedziała radnemu, że 

dzisiaj rano, przed sesją.  



Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poinformował, że w związku z brakiem 

innych pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława 

Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jan Borowski, Jacek Krawczyk, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXVI/209/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 25 lutego 2022 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2022. 

 

g) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata  

2022-2035 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując 

radnych o wprowadzonych zmianach w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Tuplice na 

lata 2022-2035.  

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisja nie pracowała 

nad projektem uchwały, ale po wysłuchaniu Pani Skarbnik wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława 

Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jan Borowski, Jacek Krawczyk, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXVI/210/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 25 lutego 2022 roku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tuplice na lata 2022-2035. 

 

Ad 11.  Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował, że budynki PKP 

są dewastowane, tereny koło PKP również są dewastowane, ktoś nagminnie podrzuca śmieci 

a w nocy je spala – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że do tej pory nikt tego nie zgłosił do 

Urzędu, wspólnie z pracownikami postanowimy co z tym zrobić. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – zapytał się czy jest możliwość 

przesunięcia przejścia dla pieszych przy ulicy Mickiewicza/Parkowej/Kościuszki; dlaczego nie 

było Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy w tym roku i czy gmina przeprowadza 

eksperyment na podcince drzew między blokami przy ul. 9 Maja – Pan Wójt opowiedziała 

radnemu, że sprawę przesunięcia przejścia dla pieszych zweryfikuje z zarządcą drogi, szkoła 

w tym roku nie organizowała WOŚP ale powodu, dla którego nie było WOŚP nie zna, 

natomiast przycinka gałęzi lip została wstrzymana, ponieważ niektórzy mieszkańcy bloków 

obrażali pracowników Referatu, dopóki mieszkańcy między sobą nie dojdą do porozumienia 

to pielęgnacji drzew nie będzie. Ponadto Pani Wójt  poinformowała, że planuje w kwietniu br. 

spotkać się z mieszkańcami bloków i ma nadzieje, że wspólnie ustalą zakres prac terenowych.   

 

Radny Pan Jan Borowski – zapytał się jaki był koszt naprawy drogi gminnej w Drzeniowie, 

kiedy będzie robiona ulica Leśna, czy jest możliwość, aby sesja odbywała się o godzinie 800, a 

także zwrócił uwagę na złą jakość nagłośnienia na cmentarzu oraz potrzebę zamontowania 

lustra przy wyjeździe z parkingu przy ośrodku zdrowia  – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, 

że droga w Drzeniowie wyniosła około 30.000,00 zł, ulica Leśna nie jest zaplanowana do 

remontu, nagłośnienie na cmentarzu jest bardzo dobrej jakości, a lustra nie będzie przy 

wyjeździe z parkingu, bo po to jest wjazd i wyjazd. Natomiast Przewodniczący Rady 

odpowiedział radnemu, że sesję będą się odbywać zawsze o godzinie 1000, bo do sesji trzeba 

się przygotować. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Andrzej Szarlej – zapytał się  

czy można dla uchodźców przeznaczyć mieszkanie socjalne w Matuszowicach – Pani Wójt 



odpowiedziała radnemu, że mieszkanie socjalne nie jest odpowiednio przystosowane do tego 

celu. 

 

Radny Pan Ryszard Tułacz – poprosił o zrobienie porządku przy starej świetlicy w Drzeniowe 

– Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że zweryfikuje te zgłoszenie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że 10 marca br. 

na posiedzeniu Komisji Społecznej radni zajmą się pismem w sprawie postawienia „ławeczki 

pamięci”, a  także przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych. 

 

Ad 12. Zamknięcie obrad XXXVI Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1259 zamknął obrady XXXVI Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z XXXVI Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N 

 

  

Protokołowała       Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj        Sylwester Mazurkiewicz 
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